





小七孔风景区 地球上最后一颗绿宝石

无购物

### 第一天 吉隆坡 ナ 贵阳

机上用餐

贵怡酒店或同级5★

在吉隆坡国际机场集合,乘搭航班飞往贵阳。抵达后送往 酒店入住。

### 第二天 贵阳 🖷 兴义

早1午1晚餐

黔山度假酒店或同级4★

前往兴义, 车观【北盘江第一桥】世界上桥面最高的桥梁, 俯视【花江大峡谷】;游览【马岭河峡谷-含往返电梯】 谷长74.8公里, 谷深120~280米, 被誉为"地球上最美丽 的伤疤",峡谷内瀑布众多,构成闻名遐迩的马岭河瀑布 群, 游览【天星画廊】峡谷景区精华部分, 以规模宏大的 瀑布群及岩页壁挂形成。

# 兴义 📟 安顺

早1午1晚餐

### 安顺葡华大酒店或同级5★

游览【万峰林景区-含电瓶车】峰林密集奇特,位列中国 最美五大峰林,观八卦田,还有领略布依村寨的民俗风情; 游览【万峰湖+游船】中国五大淡水湖之一,湖内上千座 山峰构成全岛或半岛,烟波浩淼,湖光潋滟;前往安顺。

### 第四天 安顺 🕶 凯里

早1午1晚餐

### 凯里邑景假日酒店或同级4★

前往【黄果树风景区】途经陡坡塘瀑布;"亚洲第一大瀑 布"【黄果树大瀑布-含双程扶梯+环保车】黄果树瀑布群 中最为壮观的瀑布, 唯一由水帘洞自然贯通, 且能从洞内 外听、观、摸的瀑布。

### 第五天 |凯里 📟 荔波

荔波樟江部落大酒店或同级5★

参观【苗族非遗博物馆】;游览"中国苗都"【西江千户 苗寨-含四段环保车+苗服体验拍照+赠送每人一张照片】 世界最大的苗寨, 十余个依山而建的村寨, 千余户吊脚楼 随着地形的起伏变化, 蔚为壮观; 游览观景台; 前往荔波。

## 第六天 | 荔波 📟 贵阳

早/午/晚餐

贵怡酒店或同级5★

游览"地球上最后一颗绿宝石"【小七孔风景区-含环保 本】两岸悬崖峭壁耸立,碧波绿水可媲美九寨沟,宛若色 彩斑斓的油画,被《孤独星球》评为最震撼人心的地方, 主要景点有卧龙潭、水上森林、鸳鸯湖、68级跌水瀑布、 拉雅瀑布等。前往贵阳打卡网红美食街【青云市集】。

# 第七天

早1午1晚餐

贵怡酒店或同级5★

游览【青岩古镇-含环保车】贵州四大名镇之一, 完好地 保存明清时期的古建筑(注:5/3~25/3青岩古镇改为游览【万 亩樱花园】含环保车);游览贵阳标志性建筑【甲秀楼】 【天河潭景区】含环保车+船游)。

# 第八天 │ 贵阳 ナ 吉隆坡

早餐/机上用餐

送往机场乘搭航班返回吉隆坡。

【风味餐:峡谷风味、兴义风味、布依风味、安顺风味、 花开富贵宴、黔菜风味、青岩风味、侗家风味、高山流水 宴、荔波风味、孔雀宴、贵阳风味】

上述行程仅供参考,然而正确行程乃依据当时实际情况重新调整后为准。

Tour Code: 8CKWE-RV (Updated: 01-JUN-2024)

Remarks 备注



Departure Date 出发日期

▶神州国际旅游(马)有限公司 ROYSTAR TRAVEL & TOURS SDN BHD (203165-T)

**7** 03-21430288 **9** 016-5500590/529

Flight Details 航班资料

Tour Fare 团费

康泰旅行社(马)有眼公司 (97581-U) HONG THAI TOURS & TRAVEL (M) SDN BHD **2** 03-2148 8448 **3** 016-5500578

No.16A & 16B, Lorong Brunei 3, off Jalan Pudu, 55100 Kuala Lumpur, Malaysia.







DAY 1

Kuala Lumpur → Guiyang

Guiyi Hotel or Similar 5★

Assemble at KLIA for your flight to Guiyang. Upon arrival, transfer to check in hotel.

DAY 2

Guiyang 📟 Xingyi

B/L/D

Qianshan Holiday Hotel or Similar 4\* Transfer to Xingyi. Car-view Beipanjiang Bridge — The highest bridge in the world. Overlooking Huajiang Grand Canyon. Visit Maling River Canyon (included elevator round trip) — The valley is 74.8km in length, and 120~280 meters in depth. It is well known as The Most Beautiful Scar on Earth. There are many waterfalls in the canyon, which form the famous Maling River Falls Group. Visit Tianxing Gallery.

DAY 3

Xingyi 📟 Anshun

B/L/D

Puhua Hotel or Similar 5★ Visit Wanfenglin Scenic Area (included buggy) — The densely packed peak forest, which is listed Top 5 Beautiful Peaks in China. View Bagua fields. Appreciate the folk customs of Buyi Village. Visit Wanfeng Lake (included cruise) — One of the 5 largest freshwater lakes in China. Transfer to Anshun.

DAY 4

Anshun 📟 Kaili

Landscape City Hotel or Similar 4★ Transfer to Huangguoshu Scenic Area. Pass by Dupotang Waterfall Huangguoshu Waterfall (included escalator round trip + shuttle bus) — It is the most spectacular waterfall in Huangguoshu Scenić Area, and well known as No. 1 waterfall in Asia.

Kaili 📟 Libo DAY 5

Zhang Jiang Bu Luo Hotel or Similar 5★
Visit Miao Museum. Visit Xijiang Qianhu Miao Village (included 4 sections shuttle bus + Miao Costume + Complimentary 1 photo per pax) — The largest Miao village in the world. Visit the observatory deck.

DAY 6

Libo 📟 Guiyang

Guiyi Hotel or Similar 5★

Visit The Last Emerald on the Earth, Xiaoqikong Scenic Area (included shuttle bus) — The cliffs stand towering on both sides of the river, and the crystal-clear water is compatible to Jiuzhaigou. It was rated The Most Captivating Place by Lonely Planet, for the picturesque scenery. The main attractions are Wolong Pond, Water Forest, Yuanyang Lake, 68-level waterfall, etc. Visit Guiyang popular food street Qingyun Market.

DAY 7 Guiyang

Guiyi Hotel or Similar 5★

Visit Qingyan Ancient Town (included shuttle bus) (NB: 5/3~25/3 Qingyan Ancient Town shall be replaced with Wanmu Cherry Blossom Garden, included shuttle bus). Visit Guiyang's iconic building Jiaxiu Tower. Watch the epic performance, [Tianhetan Scenic Area] including ecofriendly vehicles + boat tours)

DAY 1 Guiyang ナ Kuala Lumpur Breakfast / MOB

Transfer to airport for your flight to Kuala Lumpur.

{Special Meals: Canyon Cuisine, Xingyi Cuisine, Buyi Cuisine, Anshun Cuisine, Auspicious Feast, Qian Cuisine, Qingyan Cuisine, Dong Cuisine, Long Table Feast, Libo Cuisine, Peacock Feast, Guiyang Cuisine)

Departure Date 出发日期	Flight Details 航班资料	Tour Fare 团费	Remarks 备注

The above itinerary is for reference only, and is subject to any necessary changes in accordance to local requirements.

Tour Code: 8CKWE-RV (Updated: 01-JUN-2024)



神州国际旅游(马)有限公司 **ROYSTAR TRAVEL & TOURS SDN BHD (203165-T) 2** 03-21430288 **3** 016-5500590/529



康泰旅行社(马)有眼公司 (97581-U) HONG THAI TOURS & TRAVEL (M) SDN BHD